
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
mimořádné  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 24.06.2014     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 28 12 1
Vedoucí odborů MMK 8 8
Ostatní a hosté 17

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor pan Tomáš Hanzel. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 28 členů zastupitelstva města, tudíž je ZM usnášení schopno. Nejdříve bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Oznámil, že z jednání mimořádného zasedání zastupitelstva města se omluvili: Ing. 
Miroslav Hajdušík, Mgr. Petr Bičej, Ing. Dalibor Závacký, Mgr. Antonín Petráš, Ing. David Jelínek, paní Marcela 
Tomková, Ing. Zbyněk Gajdacz, Ing. Ladislav Šincl, pan Petr Hort, Ing. Antonín Janík, pan Radek Orszulik a pan 
Ivan Fodor, neomluven: pan Čestmír Kročil. I když se hlasovalo hlasovacím zařízením, přesto pro případ poruchy 
byly určeny tyto sčitatelky: paní Romana Plecháčová, Petra Klapsiová, Jitka Korzonková, Vladislava Wiewiórková a 
Tamara Hercigová. Jako hlavní sčitatelku určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z mimořádného. zasedání 
Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou, u které byl rovněž k nahlédnutí zápis z 27. zasedání 
ZM konaného dne 10.06.2014, který byl ověřen bez připomínek. Hlasování na tomto jednání ZM bylo veřejné, 
prostřednictvím hlasovacího zařízení. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli zápisu 
byli schváleni: Mgr. Libor Olajec a Mgr. Petr Juras. Tím byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1 
(usnesení ZM č. 818 ( pro 27, proti 0, zdrželo se 0).

                 
V programu mimořádného zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:

Po jednání mimořádné schůze RM dne 23.06.2014 byl u prezence předán členům ZM materiál:
z Odboru organizačního – doplnění programu č. 1 – „Darování věcí ztracených a opuštěných – housle“.
p. T. Hanzel - o doplnění programu č. 1 nechal hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 28
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 818

Návrh byl schválen.

                 
p. T. Hanzel - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy, připomínky. Protože tomu tak 
nebylo, nechal o navrženém programu mimořádného zasedání ZM Karviné hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 28
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 818

Program mimořádného zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Na základě nových ustanovení zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmu, došlo k upřesnění pravidel stanovených 
zákonem o obcích ve věci oznámení o osobním zájmu. 
Dle § 8 zákona o střetu zájmu je veřejný funkcionář povinen při jednání orgánu územního samosprávného 
celku, ve kterém vystoupí v rozpravě, předloží návrh nebo je oprávněn hlasovat, oznámit svůj poměr k 
projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by mu mohla vzniknout osobní výhoda nebo 
újma, a nebo má-li na věci jiný osobní zájem; to neplatí, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý. 
Oznámení podává příslušný veřejný funkcionář písemně před zahájením jednání nebo ústně v jeho průběhu, 
nejpozději však před tím, než orgán přistoupí k hlasování; oznámení bude vždy součástí zápisu z jednání. 
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O tom, zda existuje důvod pro vyloučení z projednávání a rozhodování této záležitosti, rozhoduje ZM 
usnesením. 

p. T. Hanzel - sdělil, že střet zájmu nikdo neohlásil.

1)   Statut lázeňského místa pro statutární město Karviná
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo.
Ing. M. Šrámková - uvedla, že v červnu loňského roku byla ustavena pracovní skupina, která se pravidelně 
scházela při vymezení území pro stanovení lázeňského místa, vnějšího a vnitřního. Pracovní skupina zároveň tuto 
problematiku řešila jak s lázněmi, tak s Ministerstvem zdravotnictví a Českým inspektorátem lázní a zřídel, a to v 
souladu s lázeňským zákonem a Vyhláškou 423/2001 ve věci požadavků na léčebné lázně a lázeňská místa a také 
na základě vzorového statutu Karlových Varů. V současné době pracovní skupina dospěla k návrhu vymezení 
území lázeňského místa a zpracování návrhu statutu, který s drobnými připomínkami zatím odsouhlasili zástupci 
společnosti Lázně Darkov, a.s. na posledním jednání pracovní skupiny, které se uskutečnilo 5. června 2014 i za 
účasti předsedy představenstva p. Čánka. Zde bylo na žádost zástupců lázní, pro urychlení celé záležitosti, 
dohodnuto, že město předložií návrh statutu k projednání zastupitelstvu města. Zároveň bylo přislíbeno, že do 
předpokládaného data budou zaslána stanoviska všech dotčených lázeňských subjektů. Předkládaný návrh statutu 
lázeňského místa Karviná, Darkov bude po rámcovém schválení předložen Ministerstvu zdravotnictví k dalšímu 
řízení s cílem vyhlášení statutu jako nařízení Vlády ČR. Přílohou k usnesení byl návrh statutu lázeňského místa a 
mapa s vymezením vnějšího a dvou vnitřních území lázeňského místa v Karviné. Území bylo vymezováno dle 
pokynů zástupce Ministerstva zdravotnictví a zahrnuje ucelenou část území Karviné vymezenou pevnými body, příp. 
hranicí katastru, které má tvořit základnu pro ochranu dvou vnitřních území lázeňského místa, ve kterých se v 
souladu s lázeňským zákonem nacházejí zařízení sloužící bezprostředně lázeňskému provozu. Pro vymezené 
lázeňské místo bude vydán statut lázeňského místa, který stanoví režim ochrany v tomto území, jehož cílem je 
ochrana a rozvoj lázeňských zařízení. V zájmu ochrany léčebného režimu a zachování lázeňského prostředí stanoví 
lázeňský statut omezení související s výstavbou a rozvojem lázeňského místa, činnosti, které se v lázeňském místě 
omezují nebo zakazují a zařízení, která se v něm nesmí zřizovat. Statut pro lázeňské území v Karviné obsahuje 
všeobecnou formulaci pro ochranu vnějšího území tak, aby byla zabezpečena ochrana dvou vnitřních území. 
Lázeňské území bylo naopak vymezováno tak, aby bylo v souladu s rozvojovými záměry města dle územního plánu 
a dlouhodobých záměrů města. Striktnější omezovací formulace jsou dány pro obě vnitřní území, která zahrnují 
lázeňské provozy. V mapové příloze musely být jejich hranice vedeny po jednotlivých parcelách. V oblasti 
Rehabilitačního sanatoria musela být zahrnuta i část soukromých parcel, které již nyní v územním plánu tvoří 
rezervu pro rozvoj lázní a dále část Dubiny tak, aby byla splněna požadovaná plocha zeleně na počet lázeňských 
lůžek dle Vyhlášky 423/2001.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

MUDr. R. Sušil - zeptal se, jakou to bude hrát roli, když byly lážně odprodány soukromému vlastníkovi, který bude 
provozovat jinou činnost, než je lázeňství, ale sociální služby.
Ing. M. Šrámková - uvedla, že z tisku se dověděli, že Lázně Darkov byly prodány s tím, že svolali schůzku s 
předsedou představenstva Lázní Darkov, který je stejný, a to pan Čánek, kdy požádali o jednání se všemi třemi 
společnostmi, které následně zaslaly svá souhlasná stanoviska. Po odsouhlašení návrhu v zastupitelstvu města 
bude stanovisko zasláno na ministerstvo zdravotnictví, které ho bude buď připomínkovat nebo stanovisko zašle s 
doporučením Vládě ČR ke schválení. 
p. J. Adámek - zeptal se, jak mohou být staré Lázně Darkov lázeňským místem, když tam již delší dobu nic 
nefunguje, víc jak rok je jejiich provoz zastaven, tedy není tam provozována lázeňská činnosti. Funguje pouze 
Rehabilitační ústav v Karviné-Hranicích, který provozuje lázeňskou činnost.
p. T. Hanzel - dodal, že statut lázeňského místa vzniká na žádost majitelů Lázní Darkov, kdy jejich zástupci požádali 
město Karviná o projednání a schválení návrhu statutu lázeňského místa v zastupitelstvu města s tím, že po jeho 
odsouhlašení bude návrh předložen ministerstvu zdravotnictví k dalšímu řízení tak, aby se Lázně Darkov mohly dále 
rozvíjet. Ministerstvo považuje za lázně pouze starou část Lázní Darkov, nová část lázní je moc nezajímá. Protože 
další dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu programu č. 1 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 28
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 819
Návrh byl schválen.
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2)   Atletický ovál v Karviné-Novém Městě
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí Odboru majetkového Ing. Helenu Bogoczovou, které předal slovo
Ing. H. Bogoczová - na úvod sdělila, že v roce 2009 byla uzavřena darovací smlouva, kdy Slezská univerzita v 
Opavě darovala městu Karviná nemovitosti – pozemky v k.ú. Karviná-město, za účelem výstavby atletického oválu. 
Výše uvedenou darovací smlouvou se statutární město Karviná zavázalo využít darované nemovitosti výhradně v 
souvislosti s vybudováním, rekonstrukcí, udržováním a užíváním atletického areálu a hřiště pro míčové hry včetně 
zázemí, a to po dobu 20 let od podpisu smlouvy, přičemž dárce, Slezská univerzita v Opavě, je oprávněn od 
darovací smlouvy odstoupit, pokud statutární město Karviná nevybuduje na darovaných pozemcích atletický ovál a 
hřiště pro míčové sporty včetně zázemí do 7 let od uzavření smlouvy. Současně s podpisem darovací smlouvy byla 
mezi statutárním městem Karviná a Slezskou univerzitou v Opavě uzavřena Smlouva o užívání sportovního areálu. 
Citovanou smlouvou bylo dohodnuto, že statutární město Karviná umožní Slezské univerzitě Karviná na dobu do 
30.09.2029 bezúplatné užívání nově vybudovaného sportovního areálu, a to pouze za účelem sportovních aktivit a v 
rozsahu maximálně 30 hodin měsíčně. Smlouva nabude účinnosti ode dne, kdy město oznámí Slezské univerzitě 
povolení užívání nového sportovního areálu v souladu s obecně závaznými právními předpisy. V roce 2012 byl dán 
požadavek na zpracování projektové dokumentace. Statutární město Karviná na základě výběrového řízení uzavřelo 
se společností ATRIS s.r.o., Soběšovice smlouvu o dílo na zpracování projektové dokumentace pod názvem 
Atletický ovál Karviná-Nové Město. Mělo se jednat o úpravu stávající plochy atletického oválu umístěné za OPF 
Karviná na ovál 400 m včetně lehkých montovaných tribun u oválu, zázemí (šatny, sociální zařízení, kancelář) ve 
stávajícím objektu OPF Karviná, 1. NP se samostatnými vstupy a vyřešení parkování s možností využití stávajících 
parkovacích ploch v dostupné vzdálenosti. V rámci atletického oválu je možné dočasně umístit hřiště pro míčové 
hry. Projektová dokumentace je rozpracována. K dopracování je nutné rozhodnout, ve které variantě se bude 
pokračovat. V průběhu zpracování projektové dokumentace, po geometrickém zaměření pozemku ve vlastnictví 
města bylo zjištěno, že požadovaný ovál 6 dráhový splňující podmínky IAAF nelze umístit na vymezený pozemek. 
Pokud by se realizoval 6-ti dráhový ovál, bude zapotřebí provést výkupy okolních pozemků, kdy vlastníky pozemků 
jsou ČR, Státní pozemkový fond, soukromé osoby, zahrádkářská kolonie. Seznam vlastníků pro výkup pozemků byl 
uveden v příloze č. 2 důvodové zprávy. Je tedy třeba rozhodnout a vybrat variantu, ve které bude pokračováno, a to:
1) ovál šesti dráhový poloměru 36,5 m, šest drah 100 m 
- nelze umístit na pozemek SMK, nutný odkup sousedních pozemků, cca 57 vlastníků, cca 1 000 m2,
- dle pravidel IAAF, můžou se konat mistrovské soutěže mimo MČR dospělých,
- na oválu lze dočasně umístit hřiště pro míčové hry,
- lehké montované tribuny,
- zázemí v 1. NP budovy OPF Karviná – šatny včetně hygienického zázemí, sklad nářadí a náčiní,
- nutno uzavřít nájemní smlouvy na údržbu pozemku atletického oválu a na provoz budovy – zázemí sportoviště,
2) ovál čtyř dráhový poloměru 34 m, šest drah 100 m
- na pozemku SMK,
- ovál není dle pravidel IAAF, nelze konat mistrovské ani ligové soutěže,
- na oválu lze dočasně umístit hřiště pro míčové hry,
- lehké montované tribuny,
- zázemí v 1. NP budovy OPF Karviná – šatny včetně hygienického zázemí, sklad nářadí a náčiní,
- nutno uzavřít nájemní smlouvy na údržbu pozemku atletického oválu a na provoz budovy – zázemí sportoviště.
Je nutné také stanovit, kdo bude spravovat sportoviště včetně zázemí. Nejvhodnější bude uzavřít dvě nájemní 
smlouvy na správu sportoviště a na správu budovy zázemí včetně podmínek pro odběr médií.
Pokud bude rozhodnuto o výstavbě atletického oválu dle výše popsané varianty 1), tj. ovál šesti dráhový poloměru 
36,5 m, šest drah 100, je nezbytné projednat a dohodnout s vlastníky nemovitostí potřebných pro realizaci této 
stavby odkoupení dotčených nemovitostí do majetku statutárního města Karviné. V zájmu hospodárného nakládání 
s prostředky města je k tomuto účelu proto nutné zajistit také vypracování znaleckých posudků pro určení ceny 
předmětných nemovitostí v místě a čase obvyklé. K projednání nezbytných výkupů nemovitostí s vlastníky za 
stanovenou obvyklou cenu bude za statutární město Karviná zplnomocněn předseda TJ Jäkl Karviná Ing. Emanuel 
Tlolka, který na podkladě plné moci osloví jednotlivé vlastníky s návrhem na uzavření smlouvy o budoucí kupní 
smlouvě a o právu provést stavbu. Po zajištění souhlasu všech vlastníků vyjádřeného podpisem uvedené budoucí 
smlouvy bude majetkoprávní vypořádání dotčených nemovitostí včetně návrhu uzavřít na dobu výstavby smlouvu o 
budoucí kupní smlouvě a o právu provést stavbu předloženo k projednání a rozhodnutí v orgánech města 
samostatným materiálem. Na případné dotazy byla připravena odpovídat.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - uvedl, že v návrhu na usnesení byly uvedeny dvě varianty s tím, že osobně bude hlasovat pro variantu 
č. 1, a to schválit realizaci varianty ovál šesti dráhový poloměru 36,5 m, šest drah 100 m, včetně zázemí v budově 
OPF Karviná a výkupů pozemků s podmínkami, jak bylo uvedeno v důvodové zprávě materiálu. 
Sdělil, že k tomuto bodu programu se do diskuze přihlásil občan města Ing. Emanuel Tlolka.
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Ing. E. Tlolka - poděkoval vedení města za přístup k výstavbě atletického oválu v předložené variantě. Věřil, že se 
společnými silami podaří stavbu realizovat v co jak nejkratší možné době s tím, že slíbil 100 % spolupráci na jeho 
výstavbě.
p. T. Hanzel - protože další dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 2 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 24
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 3 usnesení č. 820

Návrh byl schválen.

3)   Informace o výsledku auditu v příspěvkové organizaci Sociální služby Karviná, se sídlem Sokolovská 
1761, 735 06 Karviná-Nové Město, IČ 70997136
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. O úvodní slovo požádal vedoucí Odboru 
sociálního Mgr. Martinu Smužovou s tím, že následně požádal o přednesení informace o výsledku auditu v 
příspěvkové organizaci Sociální služby Karviná zástupce Auditorské společnosti CONSULT, s.r.o., 
Ostrava-Mariánské Hory, který byl přizván na dnešní mimořádné zasedání ZM. 
Mgr. M. Smužová - představila informativní zprávu, týkající se vykonaného auditu v příspěvkové organizaci Sociální 
služby Karviná, který byl proveden na základě neustálého poukazování na nedostatky v této organizaci ze strany 
bývalého vedení a zaměstnanců. Na základě výběrového řízení byla oslovena auditorská společnost CONSULT, 
s.r.o., která audit provedla s tím, že jeho zástupce požádala, aby s výsledky seznámil zastupitelstvo města.
Ing. Petr Čech - uvedl, že je asistentem Auditorské společnosti CONSULT, s.r.o., která vypracovala zprávu o 
výsledcích kontroly hospodaření v příspěvkové organizaci Sociální služby Karviná za sledované období 01.01.2010 - 
31.03.2014 s tím, že kontrola byla provedena v měsících březen - červen 2014. Uvedenou zprávu odprezentoval. 
Začal závěrem zprávy o výsledku hospodaření, ve které byly zjištěny chyby a nedostatky, které mohou významně 
ovlivnit chod příspěvkové organizace. Kontrolovali oblast účetnictví, mezd, majetku, veřejných zakázek s tím, že v 
průběhu kontrolovaného období došlo ke změně vedení, které mělo snahu některé nedostatky začat napravovat. 
Účetnictví organizace vykazuje řadu nedostatků a nepřesností, jehož důsledkem mohou být zavádějící informace v 
účetní závěrce organizace. Vzhledem k omezenému časovému prostoru byla kontrola provedena výběrovým 
způsobem s tím, že některé systémové i faktické nedostatky uvedl: účetní výkazy neobsahují údaje o doplňkové 
činnosti, ačkoliv tuto organizace provozuje, např. nájem. Náklady zaměstnanců byly špatně účtovány. Dle jejich 
názoru účetnictví nenaplňuje základní požadavek zákona o účetnictví. U kontroly majetku zjistili také velká 
pochybení. Odpisy ve zkoumaných letech nebyly počítány správně, zápisy z fyzických inventur byly k dispozici, v 
rámci inventur nebylo vyhodnoceno využití předmětů dlouhodobé spotřeby ani podány návrhy na likvidaci majetku, 
některé majetky pořízené z dotací se nepromítly na správném účtu. Tím, že odpisy byly účtovány v plné výši, byl 
zkreslován hospodářský výsledek. Dále byla provedena kontrola mezd vedoucích pracovníků a namátkově také u 
vybraných zaměstnanců. Dále kontrola jejich pracovních náplní, délky praxe a vzdělání, které je rozhodující pro 
výkon prací poskytovaných v jednotlivých sociálních oblastech. U jednoho zaměstnance bylo zjištěno, že nesplňuje 
požadavky vzdělání, aby vykonával zaměstnání vedoucího pracovníka. Dále kontrolovali oblast veřejných zakázek, 
kde zjistili, že některé služby většího objemu neproběhly na základě výběrového řízení, nebylo ani uvedeno, na 
základě čeho byly služby objednávány. Jako příklad uvedl nákup osobního automobilu Škoda FABIA, na které 
nebylo výběrové řízení předloženo. Další příklad uvedl nákup kancelářských potřeb, které byly pořízeny např. v roce 
2010 v objemu za cca 490 tis. Kč, což odpovídá potřebám společnosti 3 x tak větší, než je organizace sociální 
služby. Na dotazy zastupitelů byl připraven odpovídat.
p. T. Hanzel - poděkoval za přednesení zprávy týkající se výsledků nezávislého auditu provedeného v příspěvkové 
organizaci Sociiální služby Karviná, ke které otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Gallik - řekl, že z auditorské zprávy vyplynulo, že byl proveden nezávislý audit, který prokázal řadu nedostatků 
a chyb. V této souvislosti poukázal na to, že v příspěvkové organizaci Sociální služby Karviná byl každoročně 
prováděn interní audit, který tyto nedostatky neodhalil. Řekl, že bychom se měli zamyslet, zda nebyla tímto auditem 
znevážena práce některých lidí, kteří pracovali v organizaci dříve, např. Mgr. Dadokové, která byla vedoucí odboru 
sociálního nebo také nad tím, zda byly před tím audity prováděny řádně nebo správně, když byly zastupitelstvu 
města předkládány zprávy, dle kterých bylo vše v pořádku a dnes se dovídáme zcela něco jiného.
JUDr. O. Guziurová, MPA - vysvětlila, že auditorská zpráva bude podkladem pro další jednání či zkoumání ve 
spolupráci s kontrolním výborem, veřejnosprávní kontolou, interní auditorkou a účtárnou, kdy bude prověřováno, jak 
a kdo v konkrétních případech pochybyl, zda došlo ke škodě a v jaké výši, bude třeba najít viníky a přijat návrhy na 
opatření např. v personální oblasti, trestně právní oblasti apod. Vše se musí bod po bodu projít tak, jak indikoval 
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auditor. Nyní vznikne pracovní skupina, která bude ve spolupráci s kontrolním výborem ZM činit opatření, která na 
schůzi uložila rada města, jako kompetentní orgán, který vykonává funkci zřizovatele příspěvkové organizace. Rada 
města bude následně podávat průběžné iniformace s tím, že bude rovněž prověřováno, zda nedošlo k nějakému 
pochybení i ze strany města, kdy byly prováděny namátkové kontroly.
p. E. Matykiewicz - řekl, že kontrolní výbor zahájil činnost tak, jak byl pověřen zastupitelstvem města s tím, že jeho 
členové byli seznámeni se zprávou vydanou nezávislým auditorem. Bude nutné provést hlubší kontrolu, zabývat se 
kontrolou zjištěných nedostatků a najít konkrétní vyníky. Na některém z dalších zasedání ZM předloží zastupitelstvu 
komplexní zprávu.
MUDr. R. Sušil - zeptal se, jak je to možné, že interní audit také prováděl kontroly v této příspěvkové organizaci a 
neshledal žádné pochybení a nezávisle provedený audit odhalil uvedené nedostatky a porušení zákona. Zajímalo ho 
tedy, jakým způsobem interní audity probíhaly.
PhDr. R. Nogol, MPA - vysvětlil, že interní auditor se zabývá interními procesy uvnitř magistrátu a účetními věcmi, 
které nejdou principiálně navenek, nejsou součástí širšího rozpočtu města. Tím se zabývá veřejnosprávní kontrola, 
což je další subjekt, který také provozuje magistrát. Příležitostné, jednorázové kontroly interního auditu proběhly v 
minulosti s tím, že nyní bude třeba prověřit, co v organizaci odhalily či neodhalily. Nikdy se však neprováděla 
komplexní účetnitní kontrola v dané organizaci, byl pouze vybrán určitý segment, který se prověřil. Nezavislý audit 
byl proveden komplexně s tím, že odhalil uvedené nedostatky. Proto po následně provedené kontrole a stanovení 
opatření může ze strany města dojit např. k doporučení, že nebude nutné okruh interního auditu rozšířit, aby se 
podobná situace neopakovala v některé jiné příspěvkové organizaci města. 
p. T. Hanzel - měl za to, že v tomto okamžiku byl spor bývalých a současných zaměstnanců příspěvkové organizace 
alespoň na půdě zastupitelstva města ukončen. Tedy do doby, než budou dány konkrétní závěry a přijaty konkrétní 
návrhy na opatření, které budou následně předány zastupitelstvu města. Celou situaci považoval za velmi 
nešťastnou, že byla takto medializována nebo řešena takovou formou. Na druhou stranu bylo možné dát provést 
nezávislý audit, který odhalil tyto nedostatky, což bylo jediným možným a správným řešením. 
Protože další dotazy nebyly k předložené zprávě podány, nechal hlasovat, že Zastupitelstvo města Karviné 
vzalo na vědomí informativní zprávu o externím auditu provedeném v příspěvkové organizaci Sociální 
služby Karviná a informace o dalším postupu uloženém Radou města Karviné.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 28
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 821

Návrh byl schválen.

Primátor poděkoval přizvaným hostům za účast na mimořádném zasedání ZM Karviné.

        Doplnění programu č. 1 - Darování věcí ztracených a opuštěných - housle
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o darování 7 houslí včetně 
pouzdra, které byly předány městu Karviná Policií ČR. Prostřednictvím krajského úřadu bylo provedeno zjištění u 
všech základních uměleckých škol, zda někomu nechybí. Ve stanovené lhůtě se nikdo nepřihlásil. Odbor 
organizační vede agendu věcí ztracených s tím, že likvidační komise ze dne 11.6.2014 doporučila zastupitelstvu 
města rozhodnout darovat 7 ks houslí Základní umělecké škole Bedřicha Smetany, Karviná-Mizerov formou 
darovací smlouvy. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hazel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
doplnění programu č. 1 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 28
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 822
Návrh byl schválen.

                 

Statutátrní město Karviná - Magistrát města Karviné
Fryštátská 72/1, 733 24 Karviná-Fryštát ? IČ: 00297534 ? DIČ: 
CZ00297534
Zápis: 5



p. T. Hanzel - protože byly projednány všechny body programu, tímto mimořádné zasedání Zastupitelstva města 
Karviné ukončil s tím, že na posledním řádném zasedání se zastupitelstvo města sejde 16. září 2014.

Tomáš Hanzel, v. r.
........................................
Tomáš Hanzel
primátor

Ověřovaté zápisu:

Libor Olajec, v. r.
.........................................
Mgr. Libor Olajec

Petr Juras, v. r.
.........................................
Mgr. Petr Juras

Zapsala: Jana Nekardová, zaměstnankyně Odboru organizačního, KP
Karviná dne 27.06.2014
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